



The Alberta Teachers' Association

Professional Pledge

I will strive to achieve and maintain the highest degree of professional competence, and I will always uphold the honour, dignity and ethical standards of my professional organization in order to further the welfare of the students entrusted to my care.

I make this commitment in the knowledge that the professional organization that I am now joining can achieve its objectives only to the extent that I participate in its affairs and government through the democratic processes open to me as an active member.

Serment professionnel

Je m'engage à atteindre et maintenir le plus haut degré de compétence professionnelle, et je préserverai l'honneur, la dignité et l'éthique de ma profession afin de favoriser le bien-être des élèves qui me sont confiés.

Je prends cet engagement en sachant que l'organisation professionnelle dont je suis membre n'atteindra ses objectifs que dans la mesure où je participe à sa gouverne et à ses affaires, par les voies démocratiques qui me sont accessibles en tant que membre actif.